

Cattle on Feed / Bovins mis au pâturage

Alberta and/et Saskatchewan

Number on feed, Placements, Marketing and other disappearances

Nombre d'animaux mis au pâturage, commercialisés et autres fins

March 1, 2002

Le 1 mars 2002

	2001	2002	% chg	
On Feed February 1	1,188,445	1,074,325	90.4	Au pâturage le 1er février, 2002
Placed on Feed During February	213,674	251,931	117.9	Bovins mis au pâturage en février
Fed Cattle Marketed During Feb.	177,895	183,021	102.9	Ventes de bovins engraisés en février
Other Disappearances During Feb.	19,693	25,960	131.8	Autres fins en février
On Feed March 1, 2002	1,204,531	1,117,275	92.8	Au pâturage le 1er mars, 2002

Cattle On Feed Placements / Bovins au pâturage

Alberta and/et Saskatchewan

Number Placed on Feed by weight group / Nombre de bovins mis en pâturage par groupe de poids

February, 2002

Février 2002

	Steers / Bouvillons		Heifers / Taures		Total	
	2001	2002	2001	2002	2001	2002
Less than 600 / Moins de 600	9,680	10,651	6,132	4,941	15,812	15,592
600 - 699	16,108	39,536	10,551	15,262	26,659	54,798
700 - 799	35,053	48,136	29,913	39,477	64,966	87,613
800 and over / 800 et plus	69,492	75,110	36,745	18,818	106,237	93,928
Total	130,333	173,433	83,341	78,498	213,674	251,931

On March 1, 2002 the total number of cattle on feed in Alberta and Saskatchewan was 1,117,275 head, down 7% or 87,000 head from last year. Total placements in February were actually 38,000 head larger than last year at 251,931 head. Although feeder exports are larger this year than last, (approximately 50,000 head exported in February) placements were still a bit larger. Some of this increase came from larger auction volumes in February. Total auction market volume was 20% larger this February when compared to last year. Marketings were 3% larger in February 2002 compared with last year, and the difference of 5,100 head was made up of an increase of 15% in exports and 1% domestic slaughter this year. Year to date marketings are still down 6% compared to the first two months of last year.

Au 1er mars 2002, le nombre total d'animaux mis au pâturage en Alberta et Saskatchewan était de 1,117,275 sujets, une baisse de 7% ou 87,000 sujets comparé à l'année précédente. Le total de placements en février était 38,000 sujets de plus que l'année dernière à 251,931. Bien que l'exportations de bovins d'engraisements est plus élevés cette année comparée à l'année précédente (environ 50,000 sujets exportées en février) les placements étaient encore un peu plus élevés. Certaines de ces augmentations proviennent d'un nombre plus élevés à l'encan dans le mois de février. Le total du marché à l'encan était 20% plus élevés en février lorsque comparé à l'année précédente. Le marché est plus élevé de 3% en février 2002 comparé à l'année précédente, et la différence de 5,100 sujets est une augmentation de 15% en exportations et 1% d'abattages domestiques cette année. Le marché cumulatif à ce jour est à la baisse de 6% comparé au deux premiers mois de l'année précédente.

This report prepared by Canfax with assistance from Agriculture and Agri-Food Canada

Ce rapport est préparé par Canfax avec la collaboration d'Agriculture et agro-alimentaire Canada